

《京巴犬上汤云吞一生长而蓬松的毛发成网红》

京巴犬上汤云吞一生长而蓬松的毛发成网红

Wonton Soup, an adorable Pekingese dog from Boston, has taken the Internet by storm for his long, furry coat.

上汤云吞是一只来自波士顿的可爱京巴犬。它以一生长而蓬松的毛发走红网络。

The pup, dubbed the 'Fabio of the dog world' has earned over 35,000 followers on Instagram for his fluffy coat and his cheerful little face.

这只被称为“狗界法比奥”的京巴犬在Instagram上有3.5万多的粉丝。它毛茸茸的样子和逗乐的小脸很吸粉。

The one-year-old dog, who is also often photographed alongside his new brother Miso Soup, is snapped on daily adventures to the beach, frolicking in the garden or relaxing around the house.

这只一岁的狗狗还经常和它的新哥们“味增汤”合照。照片中的云吞每天去沙滩上冒险，在花园里撒欢跑或是在屋子里恣意走动。





His owner, Max Gonzalez, created the Instagram account when Wonton was a puppy, anticipating how popular his new pet was going to be.

???·????????????????????????????????????Instagram????????????????????

The doting owner brushes Wonton daily and often takes his beloved pet and Miso for walks in a customised stroller.

??"???"???

'Wonton looks like the old wise man in the old school Kung-fu/Shaw Bros movies,' one man wrote.

????????“??”

'That is the best name ever HAHHAH!! I love Pekingese, smooshed face and big eyes are so cute!!' Another said.

????“??”

'That awkward moment when this dog has better hair than me.'

“????????????????????”

